
PROTOKÓŁ nr XV/2025 

Z XV SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 26 marca 2025 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XV sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok godz. 13:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś zastrzeżenia do 

porządku obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu 

Przewodniczący RM poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XIV sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, 

przedstawiając tematykę i przebieg posiedzenia w dniu 5 marca br., podczas 

którego rozpatrywana była skarga na spółkę TBS oraz Burmistrza Miasta Sierpca. 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski, który 

streścił przebieg posiedzenia w dniu 12 marca br. Odniósł się również do uwagi  

z poprzedniej sesji dotyczącej braku protokołu Komisji Rewizyjnej informując,  

iż wskazany protokół znajduje się w teczce Komisji i był tam cały czas. Następnie 

Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, zdał relację z jej wspólnego 

posiedzenia z Komisją Bezpieczeństwa, które odbyło się w dniu 19 marca br., gdzie 

głównym punktem było omówienie współpracy Rady Miejskiej Sierpca z Komendą 

Powiatową Policji w Sierpcu. Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Frydrychowicz, 

zdał relację z przebiegu posiedzenia w dniu 17 marca br., które odbyło się w 

siedzibie MOSiR w Sierpcu, jak również poinformował o wypracowanym przez Komisję 

wniosku formalnym zakładającym zwiększenie wydatków w tym roku budżetowym  

o 10 000 zł na organizację akcji „Lato w mieście 2025” oraz zwrócił uwagę na 

potrzebę zwiększenia liczby pracowników w MOSiR ze względu na rozszerzający się 

zakres działalności i obowiązków. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odnosząc 

się do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Oświaty, również potwierdził 

konieczność zatrudnienia dodatkowego pracownika w związku ze zwiększeniem 

zakresu obowiązków jednostki. Na temat przebiegu posiedzenia Komisji 

Weryfikacyjnej w dniu 24 marca br. informacji udzieliła jej Przewodnicząca, p. B. Gil, 

podczas którego m.in. został pozytywnie zaopiniowany wniosek o przyznanie Medalu 

„Zasłużony dla Miasta Sierpca” dla pani Jadwigi Chojnackiej. Informacji na temat 

działań i wydarzeń, w których Radni uczestniczyli w okresie międzysesyjnym udzielił 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 22 lutego 2025 r  

do 21 marca 2025 r. -  załącznik nr 3  

Radny, p. W. Frydrychowicz, odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza dotyczącej firmy 

WOKAS, podkreślił konieczność przeprowadzenia konsultacji społecznych a także 

spotkania informacyjnego z mieszkańcami, jednocześnie zadając pytanie o 

ewentualny termin takiego spotkania. Burmistrz odpowiedział, że mając komplet 

dokumentów, będzie możliwe udzielenie odpowiedzi na wszystkie pytania a w tej 

chwili przy niepełnej wiedzy jest za wcześnie na organizowanie spotkania. Niemniej 

podkreślił, że w opinii publicznej kolportowane są nieprawdziwe informacje, 



niedotyczące tego tematu a powodujące jedynie złość. Dodał, iż nie jest to temat 

spalarni a właśnie taka informacja jest rozpowszechniana. Jest to bardzo podobna  

a nawet bezpieczniejsza, niż w „EMPEGEK-u” forma biogazowni. Jest to instalacja 

przemysłowa a te mają większe rygory, jeśli chodzi o bezpieczeństwo i środowisko, 

jednak ostateczne decyzje nie zostały jeszcze podjęte, na to jest czas do końca 

września. Ad vocem Radny, p. W. Frydrychowicz, zwrócił się z prośbą, aby jednak nie 

odkładać tego w czasie, właśnie ze względu na dezinformację, aby rozwiać wszelkie 

wątpliwości. 

 6. Uchwała RM ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

na okres 3 lat - ul. Konstytucji 3 Maja. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy w tym punkcie Radni potrzebują 

wyjaśnień? Żadne pytania nie zostały zgłoszone wobec czego Przewodniczący RM 

poddał przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - ul. Konstytucji 3 Maja. 

 Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

139/XV/2025 RM  ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat - ul. Konstytucji 3 Maja - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

7. Uchwała RM ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

na okres 3 lat - ul. Walerego Wróblewskiego. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy w tym punkcie Radni mają 

pytania? Żadne pytania nie zostały zgłoszone wobec czego Przewodniczący RM 

poddał przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - ul. Walerego Wróblewskiego. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

140/XV/2025 RM  ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat - ul. Walerego Wróblewskiego - załącznik nr 5 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

8. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat - ul. Kosynierów. 

Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, jak to jest, że działka jest w działce, czyli ta mała nie 

została wydzierżawiona a wszystko wokół było wydzierżawione? Naczelnik WAG,  

p. W. Szpejcher, wyjaśniła, że jest to fragment działki, z której korzysta dzierżawca  

a umowa była zawarta ok. 15 lat temu i dotychczasowy dzierżawca korzysta z tej 

powierzchni, która wykorzystywana jest pod magazyn granitu i na umowę na okres 

kolejnych 10 lat niezbędna jest zgoda Rady na odstąpienie od trybu przetargowego. 

Ad vocem Radny, p. K. Skrzyński, wyraził zdziwienie, że w wydzierżawionej działce był 

fragment działki niewydzierżawiony. Ad vocem Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że 

była to działka wydzierżawiona kilkanaście lat temu jeszcze przez poprzedniego 

Burmistrza umową, w której były zapisy o niemożności jej wypowiedzenia przez okres 

15 lat, ale niekoniecznie odwzorowująca to, co znajduje się na miejscu. Ten teren był 

pusty i nie był użytkowany w całości przez najemcę, po prostu w pewnych miejscach 

występuje las, łąka, staw a pod działalność jest wykorzystywana mała część. Dodał, 

że miasto jest właścicielem tej części oznaczonej na mapce kolorem czerwonym  

a część związana z prowadzeniem działalności jest oznaczona kolorem niebieskim. 

Dodał, iż w umowie zostały wprowadzone nowe zapisy o 6 – miesięcznym 

wypowiedzeniu w przypadku pojawienia się nowego inwestora, co nie było możliwe 

w poprzedniej umowie. Radny, p. P. Bukowski, zapytał, czy  ten magazyn granitu już 

tam jest, czy będzie? Naczelnik WAG odpowiedziała, że granit jest w tym miejscu 

składowany i ta działalność jest prowadzona od wielu lat. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat - ul. Kosynierów. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

141/XV/2025 RM  ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat - ul. Kosynierów - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 



Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

W tym punkcie nikt z Radnych nie zabrał głosu wobec czego Przewodniczący RM 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

142/XV/2025 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej -  

załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Radny, p. K. Skrzyński, dopytał o tereny za pawilonami handlowymi znajdującymi się 

przy Liceum Ogólnokształcącym, które są stopniowo wykupywane, czy 

wydzierżawiane, czy to już jest ostatni, teren jest uporządkowany i temat będzie 

zamknięty? W odpowiedzi Burmistrz potwierdził, że temat jest zamknięty. 

10. Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Sierpc na rok 

2025". 

Szczegółowych wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Naczelnik WSK, p. L. Rymer, 

informując, iż środki na ten cel zostaną zwiększone w porównaniu do roku 

poprzedniego. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy wykonawcy otrzymują pieniądze 

dopiero po wykonaniu pracy, czy umowa opiewa np. na 16 500 zł i to jest opłata bez 

względu na to, czy coś się dzieje, czy nie i czy adresy osób zajmujących się 

zwierzętami są jawne dla mieszkańców Sierpcu a jeśli tak, to w jaki sposób zostaną 

oni zawiadomieni o tym oraz w jaki sposób prowadzona jest edukacja 

społeczeństwa dotycząca opieki nad zwierzętami i zwierzętami, w tym kotami, 

bezdomnymi, czy są psy, którymi opiekują się mieszkańcy osiedli? W odpowiedzi 

Naczelnik, p. L. Rymer, wyjaśniła, iż umowy są pozawierane w taki sposób, że 

wynagrodzenie dla wykonawcy jest płacone zawsze po wykonanych usługach. Jeśli 

chodzi o adres schroniska, to ono nie jest w zasadzie mieszkańcom potrzebne, bo psy 

nie są przyjmowane od mieszkańców, tylko i wyłącznie na polecenie gminy, 

ponieważ są to psy bezpańskie, odłowione z terenu miasta. Dodała, że jest również 

udostępniony dyżurujący telefon i te informacje są udostępnione na stronie 

internetowej, jest numer Straży Miejskiej i Wydziału Spraw Społecznych i Komunalnych 

Urzędu Miejskiego a po godzinach pracy Urzędu jest to numer alarmowy Policji 112 

lub Straży Miejskiej 24 275 86 66. Natomiast edukacja ekologiczna jest realizowana 



każdego roku w inny sposób, np. poprzez konkurs plastyczny, prelekcję  

w przedszkolach prowadzona przez przedstawiciela Towarzystwa Opieki nad 

Zwierzętami w Płocku, prelekcję w CKiSZ w Sierpcu dla opiekunów kotów wolno 

bytujących oraz spacer zimą z oglądaniem budek ochronnych dla tych kotów, 

rozstawionych na terenie miasta. Radny, p. K. Skrzyński, wystosował apel do 

mieszkańców posiadających małe psy, które są atakowane na spacerze przez psy 

znane służbom, aby takie incydenty zgłaszali służbom mundurowym lub po 15-tej 

pracownikowi ZGKiM, bo wtedy jest możliwość wyciągnięcia konsekwencji wobec 

właściciela takiego psa. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Sierpc na rok 2025". 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

143/XV/2025 RM  ws. uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Sierpc na rok 

2025" - załącznik nr 8 

 Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. skargi na spółkę Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z 

o.o. w Sierpcu i Burmistrza Miasta Sierpc. 

W tym punkcie wyjaśnień udzieliła Przewodnicząca Komisji Skarg,  

p. J. Szewczykowska, informując, że w dniu 6 lutego 2025 r. wpłynęła skarga 

mieszkańców miasta, której powodem był brak odpowiedzi ze strony spółki miejskiej 

TBS oraz organu wykonawczego gminy na pismo z dnia 18 listopada 2024 r. 

dotyczące niewłaściwego rozliczania ciepła, Pismo zostało zaadresowane na TBS 

spółka z o.o. w Sierpcu a organem reprezentującym tą spółkę jest zarząd, w związku 

z tym, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, w punkcie dotyczącym 

działalności spółki miejskiej TBS, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie jest właściwa do 

rozpatrzenia, ponieważ ta spółka nie jest jednostką organizacyjną samorządu  

a spółką działająca w myśl ustawy Kodeks Spółek Handlowych. Oznacza to, 

 iż organem właściwym do rozpatrywania kwestii związanych z działalnością tejże 

spółki jest Rada Nadzorcza. Radny, p. K. Skrzyński, zauważył, że mieszkaniec nie musi 

znać procedury składania skargi i czy jest możliwość, że mieszkaniec otrzyma 

odpowiednią informację, aby komunikacja miedzy nim a np. spółką miejską była 

skuteczna. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. skargi na spółkę Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

w Sierpcu i Burmistrza Miasta Sierpc. 



Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

144/XV/2025 RM  ws. skargi na spółkę Towarzystwo Budownictwa Społecznego  

Sp. z o.o. w Sierpcu i Burmistrza Miasta Sierpc - załącznik nr 9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Przemysław Bukowski, Barbara Gil 

12. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

Tytułem wprowadzenia Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że Starostwo Powiatowe 

realizując ul. Dworcową, między ul. konstytucji 3 Maja a ul. Piastowską, 

zadeklarowało , że do 4 maja br. ten odcinek zostanie ukończony i wystąpiło do 

miasta z prośbą o wsparcie drugiej części tej inwestycji kwota 400 000 zł. Dodał,  

iż taką samą kwotę planuje w swoim budżecie starostwo a kwotę 1 mln zł przekaże  

w ramach wcześniejszej umowy Marszałek Województwa Mazowieckiego, czyli jest 

to proporcja ok. 60 do 40. Kwota 1,8 mln zł, którą zakłada starostwo, powinna 

starczyć na przygotowanie gruntownego remontu, wzorem tej pierwszej części,  

od ul. Konstytucji 3 Maja aż do połączenia z ul. Traugutta. Radna, p. B. Gil, zapytała, 

jakie prace zostaną wykonane za ten 1,8 mln zł, czy Burmistrz zapewnia, że na  

ul. Dworcowej nie będzie barier architektonicznych i jeśli będzie to mniejszy koszt,  

to nastąpi zwrot pieniędzy a co, jeśli koszt będzie większy? Burmistrz odpowiedział, że 

jeśli chodzi o wykonanie, to będzie wymieniana nawierzchnia na całej długości, 

będzie realizowany ciąg dalszy ciągu pieszo jezdnego, czyli chodnik i ścieżka 

rowerowa. Jeśli chodzi o koszt, to nie ma mowy tutaj o wartości wyższej. Burmistrz  

w tym miejscu wprowadził małą zmianę, ponieważ jego zdaniem jest 

nadinterpretacja słowa „do” w zapisie „ do kwoty 400 000 zł” i zaproponował 

wprowadzenie zmiany – pomoc udzielamy w wysokości 400 000 zł a jeśli będzie 

mniej, zgodnie z punktem drugim, następuje zwrot i poprosił o uwzględnienie tej 

autopoprawki podczas głosowania. Co do barier architektonicznych, to Burmistrz nie 

może deklarować niczego za wykonawcę. Ad vocem Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że 

jeśli wszystkie krawężnik są na tym samym poziome i żadne nie są obniżone, to jak 

one się obniżą, jeśli nawet zostanie położony asfalt i ile metrów będzie położonych 

tego asfaltu. Burmistrz odpowiedział, że też takiej wiedzy może nie posiadać  

i oparłby się o osobę bardziej merytoryczną. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

nadmienił, że jest tam budowana wieża ciśnień i budynki SIM i w jakim stanie ci 

wykonawcy tą ul. Dworcową zostawią, ponieważ będzie się po tym asfalcie 

poruszać ciężki sprzęt i należałoby im na to zwrócić uwagę, że jeśli jakieś uszkodzenia 

powstaną, to oczywiście zostanie to wyremontowane. W odpowiedzi Burmistrz 

wyjaśnił, że SIM z wykończeniem budynku jest planowany na koniec lutego, więc 

stan surowy, to będzie kwestia końca września tego roku więc na marzec 

planowane jest przekazywanie kluczy osobom, które tam zamieszkają i sprzętu 

ciężkiego od września nie powinno już tam być. Radny, p. K. Skrzyński, wyraził obawę, 

że ta ulica stanie się torem wyścigowym dla młodocianych kierowców i należy się 



zastanowić, co można na to poradzić. Radny, p. Z. Długokęcki, poprosił o informację 

dla mieszkańców, ile miasto do tej pory dołożyło do ul. Dworcowej, bo jest to droga 

powiatowa? Burmistrz poinformował, że w przypadku pierwszego etapu, między  

ul. Konstytucji 3 Maja a ul. Piastowską, płatność została podzielona na dwie części, 

czyli 300 000 zł i 700 000 zł, czyli łącznie ten odcinek został wsparty przez miasto 

kwotą ok. 1 mln zł a teraz dołożyło drugie tyle a Marszałek łącznie dołożył 3 mln zł. 

Jeśli chodzi o zakres tej inwestycji Burmistrz poprosił Naczelnika WIR o przedstawienie 

szczegółowych informacji na ten temat. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

poprosił o podanie kwoty, jaką dołożyło miasto w przypadku remontu  

ul. Świętokrzyskiej i ul. Konstytucji 3 Maja, które również są drogami powiatowymi. 

Burmistrz odpowiedział, że w przypadku ul. Konstytucji 3 Maja było dofinansowanie 

od Marszałka na poziomie 60%, było to z budżetu wojewody, z programu dróg 

lokalnych i samorządowych i wynosiło rzędu nawet 80% a te pozostałe 20% rozbite 

było pomiędzy powiat i miasto 1 do 1. Następnie szczegółowych informacji 

technicznych na temat wykonania tej ulicy udzielił Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

145/XV/2025 RM  ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu - 

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Radna, p. B. Gil, zgłosiła uwagi na temat barier architektonicznych. W odpowiedzi 

Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że najbardziej kompetentną instytucją do 

zmiany i wprowadzania ewentualnych uwag, które zostaną przekazane również na 

podstawie dzisiejszej sesji, jest Starostwo Powiatowe w Sierpcu i taką uwagę złoży 

zaraz po sesji. Radny, p. K. Skrzyński, zwrócił uwagę, aby zostały też zamontowane 

korytka na zjazdach przy przejściach dla pieszych. 

13. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o głos poprosił Skarbnik, p. K. Joniak, która 

omówiła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej wymienione 

w sprawozdaniu i uzasadnieniu do uchwały wraz z autopoprawką zawierającą 

dodatkowe założenia w kwocie 33 000 zł i kwotę wprowadzoną przez Ministerstwo 

Finansów 273 165 zł.  

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy są zarezerwowane środki na usuwanie barier 

architektonicznych, co będzie przebudowywane za 85 000 zł na ul. Okulickiego, co 

komenda zakupi za 40 000 zł. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że 85 000 zł, to jest 

koszt projektu ul. Okulickiego, który pozwoli przygotować dokumentację na odcinku 

od ul. Jana Pawła II do ul. Narutowicza. W przypadku 40 000 zł dla Policji, jest to 



wkład własny do zakupu dwóch samochodów oznakowanych typu SUV, które będą 

zwiększały bezpieczeństwo na terenie naszego powiatu. Jeśli chodzi o bariery 

architektoniczne, to są środki zarezerwowane w tzw. remontach a jeśli chodzi  

o gruntowne zmiany w całym mieście, to miasta nie stać na to, aby przebudować 

wszystkie przejścia, ponieważ w grę wchodzą milionowe kwoty. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

146/XV/2025 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Michał Roznoch 

14. Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił Skarbnik, p. K. Joniak, o 

przedstawienie projektu uchwały, która wyjaśniła, iż projekt ten wprowadza 

konsekwentne podjęcie przez Radnych zadań i zmian w uchwale budżetowej, które 

zostały już przekazane do realizacji Burmistrzowi. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

147/XV/2025 RM  ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040 - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Michał Roznoch 



15. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny, p. K. Skrzyński, poprosił o przedstawienie, jak wygląda finansowanie SIM  

z punktu widzenia przyszłego lokatora tego mieszkania? 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w Sierpcu będą osiedlani cudzoziemcy i gdzie to 

nastąpi, gdzie są ogłoszenia na temat schronów w Sierpcu, czy ludzie nie mający 

komputerów, mogą wiedzieć, gdzie one są, kiedy i gdzie będą ogłoszenia o testach 

syren alarmowych, czy była prowadzona edukacja w szkołach podstawowych na 

temat recyklingu, ilu uczniów w Sierpcu jest z zespołem Downa i czy w palcówkach 

oświatowych wyjaśniano problemy tych osób, ilu uczniów w Sierpcu jest ze spektrum 

autyzmu. 

Radny, p. P. Bukowski, zgłosił, iż po ul. Kolejowej i ul. Sempołowskiej odbywa się ruch 

ciężkich pojazdów, zwracając się jednocześnie  z prośbą o przekierowanie tych 

pojazdów na ulice dostosowane do takiego ruchu ze względu na bezpieczeństwo  

i komfort mieszkańców. 

 16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, zadeklarował, że wyjaśni fakt poruszania się ciężkich 

pojazdów po wymienionych ulicach. Następnie odpowiedział na interpelacje 

dotyczące informacji o schronach i sygnałach alarmowych. Burmistrz odpowiedział 

też, że nic mu nie wiadomo o osiedlaniu cudzoziemców na terenie Sierpca. Udzielił 

też informacji na temat SIM, gdzie 20% osoby wpłacają partycypacji, pozostałe  

ok. 30% jest kredytowane przez kredyt, który zaciąga SIM i jest on uwzględniony  

w czynszu. Czynsz to będzie kwota ok. 22 – 24 zł i zawiera w sobie spłatę tych 30% 

kredytu przez okres bodajże 15 lat a 50% wpłaca Bank Gospodarstwa Krajowego  

i jest to z dojściem do własności.  

Na pozostałe interpelacje odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

17. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował o terminach sesji w dniach  

23 kwietnia o godz. 10:00 i 21 maja o godz. 11:00. Natomiast w dniu 9 kwietnia  

o godz. 11:00 odbędzie się inauguracja Młodzieżowej Rady Miejskiej. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, koordynuje 

prace wszystkich Komisji Rady Miejskiej i jeżeli obrady z 12-tego nie były z wyłączoną 

jawnością, to chciałaby przeczytać protokół z takiego spotkania.  

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, odpowiedział, że nie koordynuje pracy 

żadnej Komisji, po prostu poproszono go o zwołanie tego spotkania i dlatego poczuł 

się za nie odpowiedzialny, ale niestety nie zarezerwował sali i stąd zawirowanie ze 

zmianą jego terminu. Protokołu z tego spotkania nie było, ponieważ odbyło się ono 

na zaproszenie Radnych Powiatowych, gdzie były omawiane wspólne sprawy 

miasta i powiatu z Radnymi pełniącymi funkcje w Radzie Miejskiej. 

  



18. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XV sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski   

  

 

Przygotowała:  

Inspektor 

Beata Kowalska 


